

Referat

fra bestyrelsesmøde i Hasserris Grundejerforening



Mødested:

Svalegården

Tidspunkt:

Tirsdag d. 11. marts 2025 kl. 17:00-19:00

Mødedeltagere:

- Thorkil F. B. Neergaard (TBN)
- Anders Skeem Koefoed (ASK)
- Susanne Sloth Kristensen (SSK)
- Ane Allermann Lemvig (AAL)
- Britta Magnussen (BMA)
- Peter Jølck (PEJ)
- Søren Juul Hansen (SJH)
- Arno Christensen (ACH)
- Søren Lysholt Hansen (SLH)
- Gitte Melph (GME)

Afbud: SLH, PEJ

Referent: AAL

Næste møde: Tirsdag d. 8. april 2025 kl. 17:00.

Mødested: Svalegården.

Ved afbud: Besked til formanden senest en uge før

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Godkendelse af referat fra 11. februar 2025

Godkendt.

3. Siden sidst - formandsorientering

* SHL har meddelt, at han af tidsmæssige årsager udtræder som suppleant o heller ikke genopstiller ved generalforsamlingen.

* Opfølgingsbrev til Aalborg Kommune

Møde 20. marts med rådmanden: TBN skal fremsende dagsorden til mødet. Vil gerne give rådmanden og forvaltningen chancen for også at komme med egne punkter. HG vil bede borgmesteren om kort møde derefter til at se på støjafskærmningen i Hasserris Enge ift. brug af de kommunale 600 mio. kr.

* Opfølgingsbrev til Vejdirektoratet

Der er (endnu) ikke modtaget svar fra Vejdirektoratet på vores henvendelse som opfølgning på borgermødet i januar.

* Status på opsplnitning/udlicitering af økonomiopgaven

Der er foretaget en del sondering af private leverandører, hvor der er to følere ude nu. Prisen forventes dog at være for høj.

Der er også andre muligheder, som kan afsøges. Opgaven er på ca. 2-3 timer/uge. Vigtigt med kontinuitet i opgaven, så den er mere uafhængig af skiftende bestyrelser/kasserer.

Referat

fra bestyrelsesmøde i Hasseris Grundejerforening

* Etablering af intern fond

Der er arbejdet videre med forslaget, som drøftes igen på kommende bestyrelsesmøde.

* Dialog med Miljøstyrelsen om støj

PEJ har gang i en længere dialog med Miljøstyrelsen, og det opleves som vanskeligt at få klare svar på de stillede spørgsmål. Der følges løbende op og dialogen fortsætter således.

* Borgerforslag vedr. støjnorm ved store infrastrukturprojekter

Der arbejdes videre med dette forslag.

4. Opfølgning på strategi

Til drøftelse: Handlingspunkter for den samlede bestyrelse og de enkelte udvalg.

* Hvad er de vigtigste værdier, når 'vi værner om Hasseris'?

* Hvad er de vigtigste opgaver?

Der blev lavet en brainstorm på begge pinde, som AAL laver et sammenkog af til drøftelse på april-mødet. Desuden opsamler hun boblerne fra de seneste bestyrelsesmøder.

Skal bruges på generalforsamlingen d. 24. april.

5. Orientering fra Kommunikationsgruppen

Forslaget fra Kommunikationsgruppen blev gennemgået og vedtaget.

Der er et møde med redaktøren på Hasseris Medier i støbeskeen snarest.

Vedrørende Hasseris-mailen havde gruppen foreslået

a: at lukke for oprettelse af nye mailadresser via @hasseris.dk.

b: at nuværende mailbrugere varsles om lukning af denne service med seks måneders varsel.

c: at mailen derefter udelukkende er til foreningens og bestyrelsens brug. Der skal være mulighed for at kommunikere med medlemmer, myndigheder og øvrige samarbejdspartnere uden at bestyrelsen skal bruge deres private mailadresser.

Forslagene a-b-c er begrundet i at der er under 200 aktive mailbrugere ud af ca. 1600 medlemmer, hvoraf de 20 er knyttet til bestyrelsens arbejde. Disse er under sanering. Desuden bruges der uforholdsmæssigt megen tid på at administrere tilbuddet.

6. Orientering fra Hvervnings- og markedsføringsgruppen

Gruppen har ikke haft mulighed for at samles siden seneste bestyrelsesmøde. ASK og SJH samler gruppen asap og kommer med forslag til april-mødet.

7. Generalforsamling d. 24. april 2025

ACH finder lokalemuligheder (Hasseris Gymnasium eller KFUM-Hallen). Kirkesalen er for lille og gymnasiet er ikke til rådighed for arrangementer i eksamenstiden, som er langstrakt pga. BI.

TBN finder dirigent.

AAL finder underholdningsindslag.

Generalforsamlingen skal varsles med 28 dage via nyhedsmail og hjemmeside. TBN udsender.

Det skal sikres, at det er den nyeste vedtægt, der fremgår af hjemmesiden. Ændringer vedtaget på den ordinære generalforsamling i 2024 (AAL og SSK)

Ved invitationen skal dagsorden og regnskab være på hjemmesiden.

Referat

fra bestyrelsesmøde i Hasseris Grundejerforening

Vinsmagningen og foredraget kan ikke afholdes 8/5. Arno undersøger KFUM-hallen.

8. Økonomi

Der er modtaget få klager fra tidligere medlemmer, der har fået opkrævet kontingent via PBS. Der er beklaget over for disse, og de er slettet i systemet nu. (se også pkt. 3)

9. Næste skridt vedr. 3LF (drøftelse)

TBN, PEJ, ASK og GME deltager i møde med rådmanden d. 20. marts.

Følgende emner ønskes på dagsordenen ud over 3LF:

* Dispensationer fra lokalplaner: Tidligere har foreningen fået tilsendt ansøgninger om dispensationer pr. automatik, men dette er desværre ophørt. Det er vanskeligt at få adgang til alle relevante ansøgninger, som foreningen ønsker at orientere sig i eller forholde sig til.

* Nedlagte og ændrede buslinjer: Er der foretaget en evaluering fra kommunens side?

* Status på fredning af Drastrupkilen ved Sorthøj.

* Der er de sidste år fjernet en stor del kommunale affaldsspande i området, hvilket opleves som problematisk – særligt for hundeluftere, der gerne vil bidrage til at holde bydelen ren.

10. Eventuelt.

Intet.